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Kuntaliitoksen yhteydessä 1.1.2009 todettiin, että entisten kuntien käytännöt
henkilöstön lounaiden subventoinnin suhteen olivat olleet vaihtelevia.
Kaupunginhallitus teki kokouksessaan 21.12.2009 §:ssä 413 päätöksen, jolla
lakkautettiin kaikkien muiden lounaiden subventointi, mutta säilytettiin
järjestelmä, jossa ne henkilöstön jäsenet, jotka söivät lounaansa yksityisessä
lounasravintolassa Nauvossa, Korppoossa, Houtskarissa tai Iniössä, saivat 2 euron
arvoisen etusetelin lounasta kohden. Käytännössä järjestelmä alkoi toimia niin,
että henkilöstön jäsenet kirjoittivat nimensä listalle ja saivat lounaastaan 2 euron
alennuksen, minkä jälkeen kaupungilta laskutettiin 2 euroa ruokailijaa kohden.
Tämän päätöksen valmistelutekstissä ilmaistiin huoli siitä, että pienten
kuntakeskusten lounastarjoilu vaarantuu, jos henkilöstö lopettaa lounastamisen
ulkona.

 Tiettyjen lounaspaikkojen tukemista verovaroin sen mukaan, millä kunta-alueella
ne sijaitsevat, on pidetty epäoikeudenmukaisena. Myös ne henkilöstön jäsenet,
jotka maksavat markkinahinnan lounaastaan Paraisten kaupungintalolla tai
Paraisten keskustassa sijaitsevissa lounasravintoloissa, ovat katsoneet, että
periaatetta olisi syytä tarkistaa. Sopeuttamisohjelmassa henkilöstöhuollon
kustannuksiin ehdotettujen säästöjen kohdalla kustannuksiksi on arvioitu noin
7 000 euroa vuodessa. Ehdotusta henkilöstön lounaiden subventoinnin
lopettamisesta käsiteltiin yhteistyötoimikunnassa 22.10.2020. Kaikkiin
asianomaisiin lounaspaikkoihin on oltu yhteydessä ja ne ovat saaneet tiedon siitä,
että asiaa käsitellään kaupunginhallituksessa ennen vuodenvaihdetta.

Ehdotus Kaikki henkilöstön lounaiden subventointi lopetetaan 1.1.2021 alkaen.

Päätös Ehdotus hyväksyttiin.

Tiedoksianto Paraisten kaupungin johtoryhmä, tiedotussihteerit
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